
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
 

Protokół nr IX 

posiedzenia sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w dniu 27 czerwca 2019 roku 

IX Sesja odbyła się w dniu 27 czerwca 2019 roku. 
Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2019 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:20 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1.Tadeusz Andruszków 

2. Krystyna Andrzejczak 

3. Aron Bogusz 

4. Radosław Chorążyczewski 

5. Anna Kalińska 

6. Mariusz Kozłowski 

7. Anna Mielniczyn 

8. Roman Moskwa 

9. Alicja Murawska 

10. Krzysztof Mytych 

11. Wojciech Nowicki 

12. Małgorzata Pasierbska 

13. Michał Pater 

14. Dariusz Penkala 

15. Marcin Zając 

 

Lista obecności radnych i gości. Załącznik nr 1 i 2. 

PRZEBIEG SESJI. 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Micha Pater otworzył IX sesję Rady 

Miejskiej Gminy Lubomierz. Powitał: radnych, Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz 

Marka Chrabąszcza, Sekretarza Gminy i Miasta Adama Skrzydłowskiego, Skarbnika 

Gminy i Miasta Elżbietę Jaśkiewicz wraz z kierownictwem jednostek budżetowych, 

sołtysów sołectw i wszystkich zaproszonych gości.                                                                                                                     

W sesji uczestniczy 15 radnych (pełny skład), co wobec ustawowego składu Rady 

stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
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Ad.2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz przedstawił  

PORZĄDEK OBRAD: 

1.  Otwarcie IX Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

2.  Przedstawienie porządku obrad. 

3.  Przyjęcie protokołu  z  VIII  Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

4.  Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 

     posiedzeniach w miesiącu czerwcu br. 

5.  Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami. 

6.  Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami. 

7.  Informacja Radnego Powiatowego z pracy w okresie między sesjami. 

8.  Przedstawienie raportu o stanie gminy. 

9.  Debata nad raportem o stanie gminy. 

10. Udzielenie wotum zaufania Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz. 

11. Rozpatrzenie sprawozdana finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu     

      Gminy  i Miasta Lubomierz za rok 2018. 

12. Opinia Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy i Miasta Lubomierz. 

13. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium  

      Burmistrzowi  Gminy i Miasta Lubomierz za 2018 rok. 

14. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym sprawozdaniu 

       z wykonania budżetu gminy i miasta Lubomierz za 2018 rok oraz opinii o wniosku  

       Komisji  Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta  

       Lubomierz za 2018 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz   

      ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Lubomierz za 2018 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta  

       Lubomierz za 2018 rok. 

17. Informacja na temat funkcjonowania Gminnego Żłobka „Wojtusiowa Kraina”. 

18. Dyskusja. 

19. Podjęcie uchwał w sprawie:   

   

  - przyjęcie planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na II półrocze  

     2019 r., 

  - przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na II półrocze 2019 r., 

  - zmiany Uchwały NR XXI/102/16 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 27 kwietnia    

    w 2016 r. sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Popielówek, 

  - wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości, 

  - zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz, 

  - zmian w budżecie na 2019 rok, 

  - określenia wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku energetycznego, 

  - zaciągnięcia kredytu na wyprzedzające finansowanie działań finansowych ze środków 

     pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. 

 

20. Zapytania i interpelacje. 

21. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
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22. Sprawy różne. 

23. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przedstawienie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz 

Penkala, Marcin Zając. 

 

 

Ad.3                                                                                                                                                             
Przyjęcie protokołu z VIII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz.                                               

Radna Krystyna Andrzejczak zgłosiła rozszerzenie wypowiedzi zawartych w protokole  na str.5 

zamiast „sami musimy wyrażać inicjatywę pracy” na wpis „ „sami powinniśmy wykazać większą 

inicjatywę w zakresie realizacji zadań związanych z naszą pracą”, str. 6 zamiast „Odbyły się 3 

konkursy na stanowisko Powiatowego Centrum w Lwówku Śląskim” na wpis „„Odbyły się 3 

konkursy na stanowisko Powiatowego Centrum  Zdrowia w Lwówku Śląskim”. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z VIII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

PRZECIW (1) 

Tadeusz Andruszków. 

 

Ad.4                                                                                                                                              

Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 

posiedzeniach w miesiącu czerwcu br. 

Przewodnicząca Komisji Wsi, Budownictwa i Ochrony Środowiska Małgorzata Pasierbska - odczytała 

wnioski wypracowane na wspólnym posiedzeniu Komisji Sfery Budżetowej, Gospodarczej i 

Przestrzegania Prawa i Komisji Wsi, Budownictwa i Ochrony Środowiska  w dniu 18 czerwca 2019 r.: 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
O wystąpienie z wnioskiem w sprawie wyznaczenia dyżurów lekarzy weterynarii w celu 

zapewnienia opieki weterynaryjnej nad zwierzętami lub szukania innych rozwiązań 

pomocnych rolnikom z terenu miasta i gminy Lubomierz. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz 

Penkala, Marcin Zając. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
O wystąpienie do właścicieli dróg na terenie miasta i gminy Lubomierz do Zarządu Dróg 

Powiatowych i Zarządu Dróg Wojewódzkich o wskazanie terminów wykonywania remontów 

dróg. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz 

Penkala, Marcin Zając. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska przedstawiła wniosek wypracowany 

na posiedzeniu wspólnym Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 

13 czerwca br.: 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Komisje wnioskują o przywrócenie stawek początkowych opłat za pobyt dziecka w Żłobku 

"Wojtusiowa Kraina" w Wojciechowie, planowanych przy jego otwarciu. W związku ze 

wzrostem utrzymania placówki. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – zaapelował o zastanowienie się nad 

zmianą stawek opłat za Żłobek „Wojtusiowa Kraina” w Wojciechowie. Podejmowanie zmian 

uważa za zbyt wczesne, będzie głosował przeciwko podjęciu wniosku. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Dariusz Penkala, Marcin Zając 

PRZECIW (1) 

Mariusz Kozłowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater. 

 

Ad.5                                                                                                                                             
Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater –  poinformował o bieżącej realizacji wniosków 

wypracowanych między sesjami – na podstawie treści przekazanej od Przewodniczącej 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Ad.6.                                                                                                                                         
Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami, tj. za okres 

od 31 maja do 27 czerwca 2019 r. przedstawił Sekretarz Gim Adam Skrzydłowski.                                  

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 3.                                                                                                      

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski  - z uwagi na sytuację zdrowotną Burmistrz GiM nie może 

uczestniczyć w dzisiejszej, tak ważnej sesji.                                                                                                                  

Wydano następujące zarządzenia Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz:                                                     

- Zarządzenie nr 51 z dnia 10 czerwca 2019 r. w sprawie ustalenia rozkładu wymiaru czasu pracy 

pracowników Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz,                                                                                       

- Zarządzenie nr 52 z dnia 11 czerwca 2019 r. w sprawie skrócenia czasu pracy Urzędu Gminy                       

i Miasta Lubomierz,                                                                                                                                                 

- Zarządzenie nr 53 z dnia 11 czerwca 2019 r. w sprawie powołania komisji przyznania Stypendiów 

Burmistrza Gminy i Miasta w ramach Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych 

Uczniów z terenu Gminy Lubomierz,                                                                                                         

- Zarządzenie nr 54 z dnia 24 czerwca 2019 r., - Zarządzenie nr 55 z dnia 26 czerwca 2019 r.                        

w sprawie powołania Komisji Rekrutacyjnej do przeprowadzenia naboru kandydatów na wolne 

stanowisko urzędnicze,                                                                                                                                         

- Zarządzenie nr 56 z dnia 26 czerwca 2019 r. w sprawie określenia stawek czynszu dzierżawnego za 

grunty stanowiące własność Gminy Lubomierz.                                                                                                 

W imieniu Pana Burmistrza  chciałbym podziękować Pani Dyrektor Żłobka w Wojciechowie za 

przygotowanie Festynu Rodzinnego w dniu 1 czerwca br. i Pani Dyrektor wraz z kadrą Zespołu Szkół,  

za przygotowanie uroczystości zakończenia roku szkolnego 2018/2019 i uroczystości pożegnania klas 

Gimnazjum w Lubomierzu. 

Ad.7                                                                                                                                                       
Informację Radnego Powiatowego z pracy w okresie między sesjami przedstawił Wiesław 

Ziółkowski. W dniu 14 czerwca 2019 r. odbyła się XII sesja Powiatu Lwóweckiego 

Do najważniejszych punktów należało przedstawienie Raportu o stanie Powiatu Lwóweckiego, do 

którego głosowanie nad wotum zaufania było warunkiem przejścia do kolejnego punktu                                      

- sprawozdania finansowego z wykonania budżetu Powiatu za rok 2018 i głosowanie nad 

absolutorium dla Zarządu.  

W sesji absolutoryjnej udział wziął pełny skład rady. Radni po zapoznaniu się z pozytywnymi 

opiniami Komisji Rewizyjnej oraz Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącymi wykonania budżetu, 

przystąpili do głosowania.  
W głosowaniu 12 radnych opowiedziało się „za” udzieleniem absolutorium a 5 wstrzymało się od 

głosu, tym samym stwierdzając prawidłowość działania finansowego Zarządu Powiatu Lwóweckiego. 
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Temat dróg do remontów przedstawia się wg poniższego:                                                                                           

1) Pasiecznik – Pokrzywnik trasa drogi  : wykonawca wszedł na drogę  z pracami,                                 

2) Pokrzywnik – Zapora,  odcinek przebiega przez teren leśny. Musi być partycypacja kosztów       

nadleśnictwa.                                                                                                                                                                          

3) Pasiecznik – Janice  droga , występuje brak siły roboczej, remont przewidziany w późniejszym 

okresie. 

Radny Marcin Zając – poruszył zagadnienia dotyczące remontów dróg na trasie Lubomierz                          

– Wojciechów (przy stawie) i w Popielówku. Remont drogi w Popielówku przeprowadzono na jednym 

odcinku, a na pozostałych nie wykonano żadnych prac. Odpowiedź należy przedłożyć  na piśmie. 

Temat dróg powinien być rozpatrywany w pierwszej kolejności. „Proszę o podjęcie interwencji"!  

Radny Powiatu Lwóweckiego Wiesław Ziółkowski – droga w Popielówku była wykonywana 

wspólnie. Samorządy muszą się dogadać w sprawie kosztów. 

Radna Anna Kalińska – zapytała o remont drogi w Milęcicach. 

Radny Powiatu Lwóweckiego Wiesław Ziółkowski – wniosek o remont drogi otrzymał odpowiednią 

ilość punktów, będzie realizacja. 

 

Ad.8                                                                                                                                         
Przedstawienie raportu o stanie gminy. Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – Pan Burmistrz piastuje 

stanowisko od dnia 17 listopada 2018 r., ale raport został opracowany i przedstawiony Państwu  za 

cały 2018 rok. Po zakończeniu debaty nad raportem o stanie gminy, udziela się wotum zaufania 

burmistrzowi, w związku z art. 28aa ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  (Dz.U. 

2019.506).                                                                                                                                                       

Budżet Gminy Lubomierz wyniósł: dochody plan 29.068.000,00 zł wykonanie 28.739.005,66 zł, 

wydatki plan 29.381.700,00 zł, wykonanie 28.838.924,96 zł.                                                                           

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 4.  

 

Ad.9                                                                                                                                                         
Debata nad raportem o stanie gminy – brak propozycji do dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – odniósł się do inicjatywy lokalnej. Rosnące 

koszty usług wpływają na dużą wartość dodaną, wartości inicjatywy lokalnej. Łatwiej można ocenić 

jakość merytoryczną. 

 

Ad.10                                                                                                                                            

Udzielenie wotum zaufania Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 
Udzielenie wotum zaufania Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tadeusz Andruszków 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – w imieniu Burmistrza podziękował za wotum zaufania. 

 

Ad.11                                                                                                                                         
Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz - sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                      

z wykonania budżetu Gminy i Miasta Lubomierz za rok 2018 znajduje się w całości na stronie BIP 

UGiM Lubomierz, Państwo otrzymaliście również w formie elektronicznej.                                                           
Materiał w załączeniu. Załącznik nr 5. 

 

 

Ad.12                                                                                                                                                       
Opinię pozytywną Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy i Miasta Lubomierz 

odczytała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska.  

 

Ad.13                                                                                                                                              
Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz za 2018 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz za 2018 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tadeusz Andruszków. 

 

Ad.14                                                                                                                                          
Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz  - przedstawiła  opinię pozytywną  Regionalnej Izby 

Obrachunkowej  o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy i miasta 

Lubomierz za 2018 rok  oraz opinię o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz za 2018 rok. 
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Ad.15                                                                                                                                                         

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Lubomierz za 2018 rok. 
 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Lubomierz za 2018 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tadeusz Andruszków. 

 

Ad.16  

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta 

Lubomierz za 2018 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta 

Lubomierz za 2018 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz 

Penkala, Marcin Zając. 

 

Ad.17 i 18                                                                                                                                          

Informacja na temat funkcjonowania Gminnego Żłobka "Wojtusiowa Kraina". Temat został 

omówiony na posiedzeniu komisji. Materiał przekazano w formie elektronicznej.                     

Załącznik nr 6.  Brak pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Michał Pater – ogłosił przerwę 10 min.  w obradach 

sesji, w godz. 1310 - 1320. Godz. 1320 – wznowienie obrad. 
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Ad.19                                                                                                                                                                 
Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) - przyjęcie planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na II półrocze 

2019 r., 

 

Głosowano w sprawie: 
- przyjęcie planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na II półrocze         

2019 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Mytych, 

 

b) - przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na II półrocze 2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 
- przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na II półrocze 2019 r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz 

Penkala, Marcin Zając, 

 

c) - zmiany Uchwały NR XXI/102/16 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 27 kwietnia 

2016 r. w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Popielówek. 

 

Głosowano w sprawie: 
- zmiany Uchwały NR XXI/102/16 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 27 kwietnia 

2016 r. w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Popielówek.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 



                                                               - 10 - 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz 

Penkala, Marcin Zając, 

 

d) - wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

 

Głosowano w sprawie: 
- wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz 

Penkala, Marcin Zając, 

 

e) - zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz, 

 

Głosowano w sprawie: 
- zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz 

Penkala, Marcin Zając, 

 

f) - zmian w budżecie na 2019 rok, 

 

Głosowano w sprawie: 
- zmian w budżecie na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz 

Penkala, Marcin Zając, 

g) - określenia wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku energetycznego. 

 

Głosowano w sprawie: 
- określenia wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku energetycznego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz 

Penkala, Marcin Zając, 

 h) - powołania zespołu do wyboru ławników.                                                                            

Zgłoszono następujących kandydatów do zespołu: Marcin Zając (nie wyraził zgody),                

Aron Bogusz, Alicja Murawska, Michał Pater (wyrazili zgodę ). Na przewodniczącego 

wskazano radnego Arona Bogusza. 

 

Głosowano w sprawie: 
- powołania zespołu do wyboru ławników.                                                                                              

Aron Bogusz – Przewodniczący Zespołu ,                                                                                               

Alicja Murawska – Członek Zespołu,                                                                                                      

Michał Pater – Członek Zespołu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz 

Penkala, Marcin Zając, 

 

i) - zaciągnięcia kredytu na wyprzedzające finansowanie działań finansowych ze środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej.  
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Głosowano w sprawie: 
- zaciągnięcia kredytu na wyprzedzające finansowanie działań finansowych ze środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej.  

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – wskazała na konieczność zaciągnięcia kredytu ze względu na 

brak możliwości otrzymania przez gminę w 2019 r. refundacji wszystkich poniesionych wydatków na 

zdanie pn. „Rewitalizacja Lubomierza poprzez poprawę estetyki zabytkowego układu urbanistycznego 

centrum miasta oraz modernizację zabytkowych budynków przy placu Wolności 67 i ul. Kowalskiego 

1”.  Po otrzymaniu środków unijnych z Urzędu Marszałkowskiego, kredyt zostanie spłacony. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Nowicki. 

 

 

Ad.20 i 21                                                                                                                                          
Zapytań i interpelacji nie było. 

 

Ad.22.                                                                                                                                                        

W Sprawach różnych: 

Przewodnicząca Skarg, Wniosków i Petycji Anna Kalińska - przedstawiła stanowisko Komisji 

w sprawie skargi, złożonej przez sołtysa wsi Oleszna Podgórska Andrzeja Kacprzaka na 

działalność radnego Krzysztofa Mytycha. Jako radny może pisać pisma do wszelkich 

organów i instytucji w swoim imieniu oraz innych osób, od których otrzymał stosowne 

upoważnienie, jeśli nie uzyskał takiego upoważnienia nie powinien się podpisywać w imieniu 

całej rady, wszyscy członkowie Rady Soleckiej Olesznej Podgórskiej oświadczyli, że 

popierają pismo pana radnego z dnia 15.05.2019 r. l.dz. 4085.2019.P, skierowane do 

Burmistrza o wyegzekwowanie protokołu zdawczo – odbiorczego, ilościowo – 

wartościowego. „Organem nadzoru nad działalnością Sołectwa są Burmistrz i Rada Miejska, 

która także jest organem kontrolnym nad działalnością Sołectwa. Sołtys i Rada Sołecka winni 

współpracować dla dobra mieszkańców Sołectwa – Statut nie przewidział braku takiej 

współpracy”. Rozstrzyganie przedmiotowej skargi nie leży w gestii rady, ani burmistrza. 

Sekretarz GiM  Adam Skrzydłowski – poinformował o planowanej sesji nadzwyczajnej                   

w miesiącu lipcu. Przygotowywany jest projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości. 

„Przekazuję Państwu podziękowania w imieniu Burmistrza, za udzielenie Burmistrzowi 

Gminy i Miasta Lubomierz absolutorium”. Sekretarz GiM wręczył Panu Sołtysowi Sołectwa 

Popielówek Grzegorzowi Januszkiewiczowi dyplomu uznania, za przygotowanie 

uroczystości  patriotycznej w Popielówku w imieniu senatora RP Rafała Ślusarza. 
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Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski  – poruszył temat dróg, które ucierpiały na 

wskutek zjawisk burzowych. Część z nich uległa dekonstrukcji, trzeba je naprawić.  

Radna Anna Kalińska – przypomniała o konkursie drzewo roku, poprosiła o głosowanie. 

Zapytała o organizację dożynek w Milęcicach. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado! Planujemy 

zorganizować „Dożynki Gminne” w Milęcicach. Chcemy, żeby motorem napędowym były 

sąsiednie wioski: Oleszna Podgórska, Popielówek, Wojciechów. Liczymy na pomoc. 

Radny Radosław Chorążyczewski – odniósł się do remontu dachu w świetlicy w Pławnej. 

Należałoby go w jakiś sposób zabezpieczyć. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – zadeklarował pomoc, stan techniczny zostanie 

sprawdzony. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater poinformował o terminie sesji po okresie 

wakacyjnym   26 września 2019 r. 

Radny Zając – stwierdził – nie wszystkie wnioski zostały przedstawione. Zapytał o termin 

zakończenia prac w Domu Płócienników. 

Kierownik Referatu Technicznego Przemysław Kułaga – termin przesunięcia prac Domu 

Płócienników 16.09.2019 r.  

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski złożył wniosek o wprowadzenie 

bonifikaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności. 

Radny Marcin Zając – uzasadnił potrzebę wprowadzenia bonifikaty, że mieszkańcom gminy 

nie żyje się najlepiej, nawet niewielka ulga byłaby przydatna. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – zakwestionowała zasadność wniosku – część ludzi już 

zapłaciła podatki. Zaapelowała o niepodejmowanie przedmiotowego wniosku. Kwota do  

zapłaty ogółem za użytkowanie wieczyste za dany rok dla 278 płatników wynosiła do chwili 

obecnej około 19.700,00 zł. Przekształceniu podlega opłata dla gruntów zabudowanych na 

cele mieszkaniowe, tj. zbudowanych wyłącznie budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

lub wielorodzinnymi, w których co najmniej połowę liczby lokali stanowią lokale mieszkalne 

wraz z budynkami gospodarczymi, garażami, innymi obiektami lub urządzeniami 

budowlanymi, umożliwiającymi prawidłowe i racjonalne korzystanie z budynków 

mieszkalnych.  

 

Wniosek Radnego Mariusza Kozłowskiego.                                                                                                        

Głosowano  wniosek w sprawie:   

 o wprowadzenie bonifikaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w 

prawo własności. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Mariusz Kozłowski, Wojciech Nowicki, Michał Pater, Marcin Zając 

PRZECIW (9) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, Małgorzata Pasierbska, Dariusz Penkala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Anna Mielniczyn, Roman Moskwa. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – poinformował o pismach, które wpłynęły do Rady 

Miejskiej Gminy Lubomierz: 

1) Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego Departament Ochrony Zabytków w Warszawie z dnia 

31 maja 2019 r. o przyznaniu dotacji w wysokości 230.000,00 zł dla Parafii Rzymskokatolickiej w 

Lubomierzu – konserwacja malowideł ściennych w kaplicy klauzurowej – etap I, 

2) Wniosek o udostępnienie informacji publicznej czy podjęto uchwałę (czy zamierza się poinformować 

mieszkańców o wprowadzeniu megaustawy moce działające na terenie gminy z anten nadawczych?).                       

O podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezolucji w związku z projektem ustawy o zmianie ustawy o 

wspieraniu rozwoju usług i sieci telekomunikacyjnych (dot. Niebezpiecznej sieci 5G). 

Radna Krystyna Andrzejczak – wskazała na wprowadzenie tematu „niebezpieczna sieć 5G” 

na kolejnej sesji. 

Ad.23 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater zamknął obrady IX 

sesji Rady Miejskiej Gmin Lubomierz. 

 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska Gminy Lubomierz 

  

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


